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                                                                                                            Clinge 23 -12 2022 
 
Geacht bestuur, beste leden 50 Plus, 
 
In de nacht van 22 december is onder grote politieke druk het pensioenstelsel zoals deze nu is 
BIJNA op een zijspoor gezet en wordt ons geld gebruikt om andere rijk te maken en ons pensioen 
onzekerder.  
Hoe kan  onze partij deze onzalige gang stoppen ? Kunnen we gezamenlijk met zoveel mogelijk 
leden onze stem laten horen. 
Juist het pensioen is een thema welke vele raakt nu en in de toekomst. Onze man in de eerste 
kamer heeft voldoende autoriteit en groots gestreden, we laten hem toch niet alleen staan. 
 
Frans Westerbeek 
(lidnr. 20523) 
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Voor de verkiezingen provinciale Staten en waterschap 15 maart 2023 is een bedrag van 
200.000,— gereserveerd. 
Tot op heden is nog niet duidelijk hoe dit budget zal worden besteed. 
Gaarne een totaal overzicht van de besteding. 
 
Door de Financiële commissie is in het kader van de tweede kamer verkiezingen een uitgebreid 
onderzoek gedaan naar de besteding van de gelden en de procedure inzake de besteding van de 
uitgaven. 
De FC heeft diverse aanbevelingen gedaan in het kader van komende verkiezingen. Tot op heden 
heeft het HB zong geen reactie gegeven aan de FC of het HB kan instemmen met de aanbevelingen 
en of daar ook uitvoering aan wordt gegeven. 
Mocht dit laatste niet het geval zijn dan moeten wij ons toch gaan afvragen welke waarde het HB 
aan rapportage geeft van de FC. 
 
Johan Hessing (16456) 
Voorzitter Financiële Commissie  
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Vraag tbv de ALV van 29 december. 
In de aanloop en tijdens de vergadering van 10 december jl. is er veel te doen geweest om het 
advies van de KSC openbaar te maken. 
Het protocol verkiezingen dat voor de waterschappen en de provincien is gemaakt zou ook van 
toepassing zijn op de verkiezingen voor de Eerste Kamer. In dit protocol staat in artikel 3.5. : “tot 
een advies van de KSC dat via het Provinciaal Afdelingsbestuur (PAB) aan de Provinciale Algemene 
Vergadering zal worden aangeboden”. Vertaald na de EK betekent dat het advies van de KSC via het 
hoofdbestuur aan de ALV zal worden aangeboden.  
Wil het HB dit protocol op deze wijze handhaven in tegenstelling tot de laatste procedure?  
Wil het HB indien men afwijkt van de keuze van de KSC om redenen van transparantie, in haar 
voordracht hier expliciet melding van maken. 
Een tweede onduidelijkheid blijft de status van kandidaten die zich terugtrekken van een lijst 
omdat men het niet eens is met de plek die men heeft toegewezen gekregen. Hoewel dit nergens 
in reglementen vastligt wordt steevast aangenomen dat deze kandidaat niet meer gekozen kan 
worden door de ALV. Is het HB niet met ondergetekende van mening, dat een kandidaat die zich 
tijdig heeft gemeld als kandidaat, dit blijft totdat de ALV de lijst heeft vastgesteld. Deze kandidaat 
kan dus middels een amendement worden voorgedragen op de ALV. Een voorwaarde is echter wel 
dat schriftelijke instemming van de kandidaat noodzakelijk is. Graag uw reactie om 
onduidelijkheden te voorkomen. 
 
Bennie van Est 
lidnr. 16778 
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Geachte bestuursleden, 
 
Hiermee zou ik graag enkele vragen willen stellen tijdens de aankomende ALV. 
 
1. Is het mogelijk om voortaan notulen mee te sturen met de ALV uitnodiging. Zeker voor deze 
ingelaste ALV is het voor leden die NIET aanwezig waren bij de vorige vergadering erg lastig om te 
moeten herleiden waarom er een ingelaste vergadering is, waarom er een nieuwe voorzitter KSC 
moet worden gekozen, wat de gevolgen zijn voor het eerdere advies van de vorige KSC, wat de 
gevolgen zijn als de vorige voorzitter van de KSC zijn voorzitterschap NIET op wil geven etc etc. Wat 
de reden is van het plotselinge vertrek van de vorige HB voorzitter? En enkele uren NA de vorige 
ALV werd duidelijk dat hij niet alleen zijn voorzitterschap heeft neergelegd, maar ook zijn 
lidmaatschap had opgezegd. Dit zijn zaken waar de leden over moeten worden geinformeerd. 
 
De inhoudelijke communicatie is ontoereikend en bizar slecht.  
 
2. Bij bijna elke zichzelf respecterende politieke partij is er onderscheid tussen de diverse rollen en 
functies. Dus dat betekent; mensen die een rol in een bestuur of het openbaar bestuur hebben, 
nemen geen zitting in tijdelijke commissies, zoals deze KSC. 
Dus geen zittende provinciale statenleden, geen gemeenteraadsleden en geen provinciaal 
bestuursleden. 
Graag vraag ik of het HB de stelling onderschrijft dat er harde grenzen dienen te liggen tussen 
personen die een bestuurlijke of bestuurders verantwoordelijkheid dragen en dus geen invloed 
moeten kunnen hebben op andere toekomstige bestuurlijke of bestuurdersfuncties? 
 
Graag hoor ik van u. 
Alvast bedankt voor de te nemen moeite. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Alexander Mullenders 
19919 
 
 
 


